
 
 
 
Hőgye Szabolcs  

Mezőberényben, Békés Vármegyében élő, 
dolgozó, családot nevelő növényvédelmi 
szakmérnök a 2025. évi tisztújítás Elnökségi 
tag jelöltje vagyok. 
 
Négy leányunk van, kikből kettő már 
egyetemi   oktatási intézményben tanul.  
 
1999-ben végeztem Debrecenben, mint ált. 
Agrármérnök, majd 2000-ben, mint 
Növényvédelmi Szakmérnök. A 
növényvédelemben és 
növénytermesztésben ez idő óta veszek 
részt. 2004-től e tevékenységek mellett 
Kereskedelemben is dolgozok, mint gyártó 
képviselő. Az első munkahelyemen végzésem óta szaktanácsadó vagyok, a 
kereskedelemben pedig 20 éve egy (jogutódlással) gyártót képviselek. 
Magam is gyakorló gazdálkodó vagyok. 
Mezőberényben (10.000 fős város) második ciklusomat töltöm, mint 
Önkormányzati Független Képviselő, egyúttal Pénzügyi Bizottság Elnöke.  
Kamaránknál 2 ciklusban voltam Megyei Alelnök, most pedig Elnöki tisztéget 
töltök be. 
Elnökségi tagságom elnyerése esetén célom a Növényvédelmi és 
Növényorvosi Kamara egységének elősegítése és megteremtése, fejlődés 
elindítása a működés, az oktatás, a szakmai munka és szaktársak 
támogatása terén.  
 
  
 


